
Acta da Sesión extraordinaria do Pleno do Concello de Cerceda de 7 de enero de 2021.

 

Na Sala de Plenos da Casa Consistorial do Concello de Cerceda (A Coruña), sendo as 13 horas e 38 minutos do día 7 de enero de 2021, reúnese o Concello

Pleno   en   primeira   convocatoria,   baixo   a   Presidencia   do   Sr.   Alcalde-Presidente,   D.   Juan  Manuel   Rodríguez  García,   co   obxecto   de   celebrar   sesión

extraordinaria previamente convocada ó día da data, para a que foron previamente citados.

 Asistentes:

Grupo Municipal Socialista:

D. Juan Manuel Rodríguez García.

Dna. Cristina Capelan Cancelo.

D. Francisco Javier Boquete Cambón.

Dna. María Carmen Martínez Barreiro.

D. Jesús Rama Bello

Dna. Catrina Queijo García

D. Angel Gestal Gomez

Grupo Municipal Popular:

D. José Francisco Santos Regueiro

Dna. Luz Maria Bello Vázquez.

Dna. Celia López Pallas.

D. Jesús Picón Pardo

Secretario Xeral: Raúl Martínez Martínez.

Non asisten a concelleira Dna. Lorena García Costa e D. Alberto Sánchez Regueiro.

A Presidencia, tras comprobar nos términos expostos que se dá o quórum legalmente esixido polo artigo 46.2 c. da Lei 7/1985, de 2 de abril, Reguladora

das Bases de Réxime Local, para a válida celebración das sesións do Concello Pleno, declara aberta esta, pasándose ó estudio dos asuntos.

Primeiro. Aprobación, se procede, da proposta ditaminada da Conta Xeral de 2019.

A Presidencia da lectura á proposta ditaminada pola Comisión Informativa Especial de Contas, que se transcribe:

“Rematado o prazo de información pública de 15 días e 8 máis, sin que os interesados presentasen reclamacións, reparos ou observacións, xunto co

informe da Comisión Informativa de Facenda e Especial de Contas e de acordo co previsto no artigo 212.4 do Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de

marzo, polo que se aproba o texto refundido da Ley Reguladora das Facendas Locais, sométese ó Pleno

Primeiro.- Aprobar  a Conta Xeral de 2019, co seguinte resumo:

1. Orzamento de gastos

Créditos iniciais: 7.369.563,05 euros.
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Modificacións: 5.336.110,10 euros.

Créditos definitivos: 12.705.663,15 euros.

Obrigas recoñecidas: 7.744.735,09 euros.

Pagos realizados: 7.644.658,99 euros.

2.   Orzamento de ingresos

Previsións iniciais: 9.871.508,61 euros. 

Modificacións: 5.336.110,10 euros.

Previsións definitivas: 15.207.608,71 euros.

Dereitos recoñecidos netos: 10.672.404,30 euros.

Recadación neta: 10.672.404,30 euros.

3. Dereitos pendentes de cobro: 60.094,39 euros.

4. Obrigas pendentes de pago: 100.076,10 euros.

5. Resultado orzamentario: 3.236.049,20 euros.

6. Remanente líquido de tesouraría: 1.060.496,38 euros.

2) Rendir ante o Consello de Contas a Conta Xeral 2019.”

*Intervencións que se citan:

Interven o Sr. Santos para desexar unha pronta e satisfactoria recuperación de Isabel, no referente o tema que nos ocupa, queixase da tardía presentación

e  de  que  non  se  puido  fiscalizar  totalmente,  pero  enumera  unha  serie  de  defectos  como  en  persoal,  bens...etc.  O  mesmo  tempo  pregunta  pola

documentación de RTVC SL. Anuncia a abstención porque son de 2019 e veñen de quen veñen. Entende que debe aprobarse pero os defectos deben

correxirse.

O Alcalde súmase os desexos da pronta recuperación de Isabel. E no relativo a tardanza asegura que debe terse en conta o estado de alarma e a súa

duración de 99 días, no relativo as débedas dí que son en relación a Seguridade Social, e sobre a RTVC mantén que é unha situación herdada pero que se

ten unha folla de ruta. Asegura que o Pleno foi convocado o 30 de decembro e que hai tempo , e que hai que ter en conta o período de información pública

tras a celebración da comisión especial de contas. Segue a dicir que lle agradece a colaboración pero neste caso non fai falta, si noutras ocasións que non a

prestou. Segue a dicir que non fixo reparos na exposición pública, e que no Pleno de orzamentos xa falara da folla de ruta, e que se o considera que llo

facilitará o Secretario ou el mismo.

Sométese a votación ó asunto que resulta aprobado por sete votos a favor do Grupo Municipal Socialista e catro abstencións dos concelleiros do Grupo

Municipal Popular.

Sen máis asuntos por tratar, a Presidencia levanta a sesión sendo as trece horas e cincuenta e cinco minutos, de todo o cal eu, como Secretario, dou fe.

O Alcalde-Presidente, O Secretario Xeral.

              Juan Manuel Rodríguez García.             Raúl Martínez Martínez

C
V
D
:
 
q
i
2
O
v
0
V
f
m
c
2
X
G
2
J
H
f
j
J
d

V
e
r
i
f
i
c
a
b
l
e
 
e
n
 
l
a
 
S
e
d
e
 
E
l
e
c
t
r
ó
n
i
c
a
 
d
e
l
 
O
r
g
a
n
i
s
m
o
.


		2021-09-06T10:13:38+0200
	RAÚL MARTÍNEZ MARTÍNEZ - 09786877D


		2021-10-06T10:32:24+0200
	JUAN MANUEL RODRIGUEZ GARCIA - 47381390X




